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Buurtschouw de Horsten, Mariahoeve Den Haag, 26 oktober 2022 
 

 

Overwoekerde 
steiger aan de 
Ivoorhorst gezien 
vanaf de 
Granaathorst. 
Wat is de functie 
van die stijger in 
de sloot? 

 

Vanuit 
Mariahoeve 
Knapt-Op (MKO) 
zou de openbare 
ruimte 
Granaathorst 
worden 
verbeterd. Nu nog 
steeds gevaarlijke 
bestrating en 
wortelopdruk 
door te weinig 
ruimte bomen. 
Wanneer wordt 
de Granaathorst 
heringericht. 

 

Hekwerk hoek 
Granaathorst met 
Robijnhorst 
beschadigd.  
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Ter plaatse van 
verzamelpunt 
afvalcontainers 
Robijnhorst is 
trottoir slecht 
begaanbaar door 
wortelopdruk. 

 

Aan Robijnhorst is 
gevaarlijke 
situatie ontstaan 
door verzaking 
riolering, 
waardoor over 
uitstekende 
putdeksel 
gestruikeld kan 
worden. 

 

Mooie nieuwe 
brug Robijnhorst 
naar Park de 
Horst. Reeds zijn 
fietshekken al 
teruggeplaatst. 
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Brug Park de 
Horst naar 
winkelcentrum 

 

  
Asfalt voetpad door wortelopdruk beschadigd. 
Voetgangers kunnen nu struikelen. Gaarne spoedig 
herstellen. 

Wordt het hekwerk, rondom boom ter eren van vd 
Sluijs, nog opgekapt i.v.m. 65 jaar bestaan van 
Mariahoeve? 
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De picknick tafel 
t.p.v. strandje 
Park de Horst is 
aan vervanging 
toe. Namelijk 
bovenblad zit 
onder de 
uitwerpselen van 
ganzen en een 
tafelpoot is 
weggerot. Omdat 
in de zomer de 
picknicktafel 
wordt 
overgenomen 
door de ganzen 
stellen wij voor 
om de nieuwe 
picknicktafel te 
verplaatsen naar 
andere zijde 
voetpad verder 
weg van het 
strandje aan het 
water. Graag ook 
de prullenbak 
mee verplaatsen 
naar nieuwe 
locatie 
picknicktafel. 
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Picknicktafels 
speeltuin Park de 
Horst. 

 

Het 
woonzorgcentrum 
Ametisthorst 
heeft een directe 
toegang tot Park 
te Horst. Het 
aangrenzende 
voetpad ligt in de 
Herfst vol met 
bladeren, 
waarover de 
ouderen kunnen 
uitglijden. Kan de 
gemeente vaker 
hier het voetpad 
schoonmaken? 

 

Bewoners wijzen 
ons op deze 
afwerkplek achter 
woonzorgcentrum 
en toegang bij flat 
aan De Horst.  
Is reeds al 
gesnoeid, 
waardoor geen 
mogelijkheid tot 
verbergen op 
deze plek. 
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Er zijn wijkbewoners die moeilijk vinden dat er bomen 
worden gekapt en dit heel serieus nemen. Gaarne met 
meer respect op de stam aangeven dat die boom 
vervangen gaat worden. 

 

 

Het slootwater is 
bedekt met 
groen kroos met 
gevolg giftig 
zuurstofloos 
water. Is er 
beleid om het 
oppervlakte 
water te 
onderhouden in 
de ecologische 
zone? 
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Op de 
Diamanthorst 
wordt te hard 
gereden, terwijl 
er veel scholen 
aan zijn 
gesitueerd. Kan er  
gehandhaafd 
worden op de 
snelheid? Ook zijn 
er onvoldoende 
veilige oversteken 
en zijn vrij 
liggende 
fietspaden 
wenselijk. 

 

Voor 
Barnsteenhorst  
nummer 475 is 
het trottoir smal. 
De boom is niet 
geheel verwijderd 
en stoeptegels 
liggen scheef. Nu 
onveilige situatie. 
Spoedig 
boomstam 
verwijderen en 
stoep 
herbestrating. 
Geen herplanting 
op deze plek. 

 

Gemeentelijk 
bankje aan 
Barnsteenhorst is 
niet meer te 
herstellen en 
voldoet niet meer 
aan de 
veiligheids-
voorschriften. 
Vervangen voor 
een nieuwe 
parkbank. 
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Aan de 
Saffierhorst zijn 
oortjes + paaltjes 
aangebracht t.b.v. 
veilig oversteken. 
Echter de 
bestrating wordt 
door worteldruk 
omhoog geduwd. 
Wanneer wordt 
grootonderhoud 
uitgevoerd en kan 
ook grond-
verbetering t.b.v. 
bomen worden 
meegenomen. 

 

In bocht 
Smaragdhorst 
t.o.v. Parelmoer is 
oortje + paatjes 
nieuw gemaakt. 
Bestaande scheve 
paaltje 
achterliggende 
voetpad is nu 
dubbel op. Is dat 
oude paaltjes op 
gemeentelijke 
grond? 

 

Vanuit budget 
MKO is verlichting 
gerealiseerd aan 
fietspad tussen 
Bezuidenhoutse-
weg en 
Parelmoerhorst. 
De omwonenden 
vinden armaturen 
te vel licht 
uitstralen en 
hebben 
provisorisch 
gedimd. Kan 
gemeente 
professioneel 
oplossen? 
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Vanuit MKO is er 
budget mogelijk 
gemaakt om langs 
het fietspad een 
voetpad te 
realiseren tussen 
Smaragdhorst en 
Bezuidenhoutse-
weg. Is DSO al 
met een 
oplossing 
gekomen en 
wanneer wordt 
deze veilige 
wandelroute 
gerealiseerd? 

 

Op trottoirs in de 
wijk wordt steeds 
meer overlast 
ervaren door in 
de weg staande 
deelscooters. 
Wanneer gaat er 
gehandhaafd 
worden op 
foutparkeren van 
die deelscooters 
en fietsen, tevens 
kunnen er betere 
afspraken met de 
aanbieders 
worden gemaakt? 

 

Bij de nieuwe 
oortjes zijn 
stoepranden 
verlaagd t.b.v.  
mensen slecht ter 
been en de 
rolstoelgebruiker. 
Kan t.p.v. 
oversteek een 
verlaagde schuine 
trottoirband 
worden 
aangebracht, 
omdat in 
buitenbocht 
geparkeerd 
wordt. 
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Rondom 
buitenzijde  
hekwerk is een 
groene haag 
aangebracht. 
Op de foto is te 
zien dat er tussen 
het hekwerk en 
het schoolplein 
geen verharding 
is gerealiseerd. 
Komt hier nog 
beplanting? 

 

Voorheen konden 
omwonenden 
Korlijnhorst over 
het schoolplein 
naar de tramhalte 
lopen. Nu moeten 
mensen omlopen. 
Er is ruimte voor 
looppad, gaat de 
gemeente deze 
oudere looproute 
realiseren? 

 

Te smal trottoir 
tussen fietspad 
en winkelcentrum 
Mariahoeve. 
Fietsers fietsen in 
twee richtingen 
en voetgangers 
gebied wordt nog 
smaller door 
prullenbakken en 
geparkeerde 
fietsen. 
Kunnen er 
fietsenrekken 
tussen de bomen 
worden gemaakt? 
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Door de 
wijkbewoners is 
vanuit MKO 
gekozen voor 
herinrichten 
openbare ruimte 
rondom 
winkelcentrum 
Mariahoeve. Ook 
is er budget voor 
grondverbetering 
bomen om 
worteldruk te 
tegen te gaan. 
 

 


